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GGD NOG meldde wel dat men met 8 GGDen contact had gehad, die allen tegen het probleem waren aangelopen
dat ze meldingen misten doordat ze in CORONIT op afgehandeld staan nadat ze zijn ingezien door de index. We

hebben niet gevraagd welke 8 dat waren, maar mogelijk andere dan in dit lijstje.

var IEEE EEE oi.

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 12:55

@rivm.ni>; [ENED

Onderwerp: RE: vraagje

Hoi allen,

EE. dit na bij inschalingsoverleg vanmiddag bij alle coven IEEE [EER
Voor nu een update van wat ik ontvangen heb. Kunnen jullie vandaag deze tabel bijhouden mochten GGDen zich

uit zichzelf melden over dit probleem?
Dan kan|EE dat meenemen in het inschalingsoverleg vanmiddag.

GGD Rotterdam Do middag 300 achterstand, proberen weg te

werken, vandaag weer een bulk van

achterstand weggewerkt. Morgen update

Hollands Midden Weten dat het speelt, maar geen idee wat ze

‘missen’

Amsterdam Mist niks, heeft werkwijze dusdanig

aangepast

Utrecht Mist niks, heeft werkwijze dusdanig

aangepast

Haaglanden Zijn bij, maar veel handwerk

Hart voor Brabant Kennen het probleem, aanzienlijke

achterstand

Limburg Zuid Wachten nog op antwoord

Gelderland Midden Wachten nog op antwoord

Noord en Oost Gelderland Hebben gebeld, Voorwacht heeft update
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afwezio: INCE
van: JERE evn.

Verzonden: maandag 19 oktober 2020 12:28

Aan: IIEEEDN@ vm ni>; covid-19 surveillance <JINENIERNl@rivm.nl>;

CC: @rivm.nl>

Onderwerp: vraagje

Hoi,

Vanwege het probleem van CoronIT waarbij niet alle GGD'en de nieuwe positief geteste personen oppikken als zij
zelf al online hun uitslag hebben ingekeken, is het heel belangrijk om morgen bij de wekelijkse duiding mee te

kunnen geven of en hoeveel achterstand we denken dat er dan nog is.

jij hebt contact met GGD’en. Is dat voldoende, of kunnen we ergens in ondersteunen?

het lijkt me in ieder geval goed dat we een overzicht hebben van het aantal meldingen per regio per dag
in de afgelopen 2 weken zodat we kunnen zien voor welke GGD’en er een trendbreuk is vanaf afgelopen donderdag.
Groeten,


